
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 03-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-03-04  § 23 – 34 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Gunilla Hedin, Katarina Eriksson, Maria Carlbogård 

  
  Ansvarig 
 
§ 23 Öppnande 
 
§ 24 Dagordning 
 
§ 25 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 26 Ekonomi 
 
 

Genomgång av Resultatrapport/Balansräkning för 2012. 
Kommentar var att det saknas redovisning för Sverigelotterna för 
hösten 2012 samt att vi hade några stora utgiftsposter på totalt ca 
119.000kr som inte var budgeterat (saltspruta, spelarbås, avgrävd 
elkabel, pump till kiosken, granulat och tvättmaskin) .  
Maria kollar redovisningen av Sveriglotterna med Janne.  
Maria överlämnar Resultatrapport/Balansräkning till revisorerna 
under v10. 
 
Budget 2013 gicks igenom och Maria justerar och skickar ut till 
styrelsen innan årsmötet.  
 
 

 
 
 
 
 
Maria 
 
 
Maria 

§ 27 Fotboll 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dam: Det har kommit tre nya tjejer v9. Positivt på träning.  
Första träningsmatchen spelad mot Ahlafors. Förlust men spel 
blev bättre och bättre under matchen gång. Ser bra ut! 
 
Herr: Vinst i Kungälvs Cup. Och v10 är de i Spanien på 
träningsläger. Hampus Engevik har gått över till Ytterby. Avtal 
skall skrivas. 
 
 
 

 

§ 28 Sponsorer  
 
 
 
 
§ 29 Konstgräs 
slutnota 
 
 

Janne har fått in 7 sponsorer till matchprogrammet. Beräknas vara 
klart v11. Bra jobbat 
 
.  
 
Kalle har fått bekräftat från Kjell Persson att vi inte kommer att 
debiteras några mer kostnader för konstgräset. Slutnotan är 
betald.  

  



§ 30 Kansli info  Arne: Frågan kvarstår om Arne jobbar kvar eller ej. Arne postiv till 
att jobba kvar på Romevi.Värt att beakta när beslut om Arne skall 
vara kvar: besparing på gräsklippning i Diseröd ca 30.000kr, inga 
avlönade sommarjobbare 2013, 13.000kr.  
 
Pågående arbete på Romevi:  
kansliet renoveras, bänkar repareras, gallring av sly runt infarten.  
 
Container är flyttade och tak på plats så numera finns det 
regnskydd på ca 25m2. 
Boning av golv på Romevi kommer att göras under mars månad.  
Matchuret flyttat till plats mellan spelarbåser på A-plan.  
Planeringsmöte 16-17/3 för belysningen av konstgräset. 
 
Janne varit på möte med kommunen ang sommarjobbare och det 
verkade positivt. Besked kommer senare. 
 
Sälj slut kampanjen är slutförd och har funkade bra, samtliga 
omgångar sålde slut.  
 
Tveksamt till försäljning av bingolotter på Willys. Mycket logistik. 
Väntar svar från Birgitta Hjelm om intresse hos Boulen. 
 
Kick-off kommer att skjutas på framtiden. Satsning på 
Jubileumsarr istället.  
 
Mycket intresse från klubbar att hyra vårt konstgräs. Positivt. 
 
 

Janne 
 
 
 
 
 
 

§ 31 Jubilemsarr. 
 
 

Gruppen har haft sitt första möte där man bollade olika ideer. 
Möte varannan vecka för att få ihop programmet för den. Dagen 
kommer att delas upp i olika delar, fotbollturnering på fm och efter 
det allmänna aktiviteter fram till invigning av konstgräset och Herr 
A-lagsmatchen på em. Dagen avslutas med fest för 
medlemmarna. 
 

 
 
 
 

§ 32 Övriga frågor Önskemål att Janne skall lägga ut vad som händer på Romevi, 
positiva händelser på hemsidan. 
 
 

Janne 

§ 33 Nästa möte Nästa möte måndag 1/4 2013 kl 18.30. Janne fixar fika 
 

 

§ 34 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
 
 
   
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Katarina Eriksson 
Ordförande   Sekreterare  


